



**Referat af afdelingsbestyrelsesmøde d.01.04 2015 kl. 17.30
Fælleshuset i 34A**

**Deltagere: Qasir, Svend, Jannie, Karin, Gertrud og Steen BJ
Afbud: Karsten og Güney**

Dagsorden

- 1. Valg af dirigent og referent**
- 2. Godkendelse af dagsorden**
- 3. Godkendelse af referat fra sidste møde**
- 4. Velkommen til nye medlemmer**
- 5. Velkommen til Lam, diskussion om unges brug af Fælleshuset.**
- 6. Konstituering af afdelingsbestyrelsen**
- 7. Nyt fra administrationen/opfølgning af punkter fra sidst/BB-net**
- 8. Budgetkontrol/aktionsliste/grønt udvalg**
- 9. Evaluering af beboermødet**
- 10. Referat af møde med driften om rengøring mm. I Fælleshuset.**
- 11. Indkøb af omformerboks**
- 12. Kommende møder**
- 13. Nyt fra styregruppen og ABC/fremtidsplaner**
- 14. Nedsættelse af udvalg vedr. brug af Fælleshuset**
- 15. Post til/fra Bo-Vest**
- 16. Kommende kurser**
- 17. Nyt fra kassereren**
- 18. Nyt fra udvalgene/aktiviteterne**
- 19. Evt.**

Ad 1 Dirigent Qasir, referent Gertrud

Ad 2 Dagsorden godkendt

- Ad 3** **Referat godkendt**
- Ad 4** **Velkommen til Karin**
- Ad 5** **Velkommen til Lam, som er ansat som er børn og unge-
medarbejder på tværs af ABC-afdelingerne. Lam skal have sin
base i Blokland det næste år. Lam redegjorde for planerne om et
projekt, som skal hjælpe unge mænd under 18 år med at
komme på rette vej. Projektet skal køres af to unge mænd,
Karim og Ibrahim fra Nord tirsdage fra 17-20 i Fælleshusets
værkstedslokale med Lam som ansvarlig. Vi blev enige om at
prøve det af. Projektet starter tirsdag efter påske.**
- Ad 6** **Konstitueringen blev som følger: Formand Qasir, næstformand
Gertrud, kasserer Karin.**
- Ad 7** **"Ny i afdelingsbestyrelsen" fra BL blev udleveret til Karin og
Jannie (og Qasir). Steen har fået en henvendelse fra en beboer i
Sletteland, som klager over at folk fra Blokland parkerer på
vejen og dermed er skyld i, at hans gæster får parkeringsbøder,
som han mener, at afdelingen skal betale. Vi må endnu engang
fastslå, at Sletteland er en offentlig vej, og at klagen derfor er
grundløs.
Sager fra beboermødet: Forslaget fra DKT blev vedtaget.
Klistermærker med rygning forbudt er opsat i opgangene. Der
arbejdes videre med "manglende" lys i cykelskurene ved blok F.
Ejeren til campingvognen på den store parkeringsplads er
fundet, og vognen fjernes snarest.
Steen tjekker op på listen over Bloklands afd.best.medlemmer
på Bo-Vest's hjemmeside.**
- Ad 8** **Steen gennemgik budgettet. Han undersøger, hvad
overskridelsen på konto 118.160, vaskeriet, skyldes. Steen
beder Thomas H om en afklaring på overskridelsen på konto
118.60.
Der er afsat 59.000 kr. til beplantning, så Grønt udvalg kan godt
søge om penge fra kontoen.**

Aktionslisten: Mågesikringen på blok F er etableret. Spændende om den virker.

- Ad 9** Godt beboermøde, pænt fremmøde. Lokalet og opstilling af stole fungerede fint. Ærgerligt at der var lidt tekniske problemer med det nye mikrofonanlæg i starten, men de blev løst. Oplæg fra Peter fra DKT var for langt og for teknisk, men forslaget blev vedtaget alligevel.
- Ad 10** Johnny, Freddie, Bo, Cannie, Qasir og Gertrud har holdt møde om rengøring mm. af Fælleshuset. Det blev aftalt, at Bo står for hele rengøringen og optælling i udlejningen. Cannie tjekker køkkenet. Driften foreslog, at beboerne kunne/skulle tilkøbe affaldsposer, toiletpapir og køkkenruller, men efter diskussion på aftenens møde enedes man om følgende: Bo sørger for, at der er blå poser i affaldsspandene i forhallen og at der lægges 2 ekstra poser. Der kan tilkøbes 6 blå poser for 25,00 kr. Toiletpapir, køkkenrulle og poster til de små skraldespande må lejereren selv sørge for.
- Ad 11** Omformerboksen blev bevilliget, men så er kassen også smækket i for flere ønsker i den boldgade. Nu skulle vi efter sigende være fremtidssikrede.
- Ad 12** Grønt udvalg m.fl. holder møde d. 9.4. kl. 15 - 18
Markvandring d. 13. 4. Kl. 10. Dem der kan, deltager.
Foreningsmøde d. 13.4. kl. 17-21. Karin og Gertrud deltager.
- Ad 13** Orientering om forløb omkring ansættelse af ny aktivitetskoordinator.
- Ad 14** Udvalg vedr. forslag til regler (kommissorium) for brug af Fælleshuset blev nedsat og består af Qasir, Svend og Jannie. Forslaget skal være færdigt til behandling på juni-mødet.
- Ad 15** Al elektronisk post er rundsendt.
- Ad 16** Intet

- Ad 17** **Cannie har afleveret kasserapport til Qasir, og hun tilbyder at hjælpe Karin i gang. Gertrud fortsætter som suppleant.**
- Ad 18** **Grønt udvalg går i gang med at se på den nye affaldsordning og på at planlægge forårets planteaktiviteter.**
Qasir og Svend laver banko den sidste onsdag i måneden.
Banehegnet og Solhusene inviteres. Der er bevilliget startkapital på 2000,00 fra ABC midler.
Qasir og Cannie starter filmklub første tirsdag i måneden.
Der er bevilliget 300,00 kr. til start fra konto 119.
Malerklubben er flyttet til Fælleshuset. Klubben går fint.
Enighed om, at alle klubber får en pose kaffe ved start, og må så derefter selv købe deres kaffe o.l. Frivillige får kaffen betalt.
Vi har fået tilbudt et billarbord til 2000,00 kr. + transport, men vi har ikke plads. Ønsker om værksteder skal være konkrete, før vi kan gå ind i dem, så foreløbig også nej til f.eks. cykelværksted.
Jannie vil gerne lave loppemarked i det gamle beboerlokale, og det er ok.

Udvalg:

Qasir Styregruppe, Børn og unge udvalg, BB-net, hjemmeside.
Svend Grønt udvalg, Legepladsudvalg, fællesspisning og Bo-Vest repræsentantskab.

Jannie Malerklub

Karin Grønt udvalg

Gertrud Styregruppe, Grønt udvalg, indflytterudvalg og hjemmeside

- Ad 19** **Der bliver sat 3 lamper op på stien foran Fælleshuset**

Referat d. 2.4.15

Gertrud

Karin står for mad til næste møde